
های دیرین در انجمن ارولوژی که ناظر بر یکی از دغدغه

های جامعه ارولوژی اتفاقاتی در گذشته است، انشقاق بخش

است. همین الآن که مشغول نوشتن این سطور بودم، واژه 

از ذهنم گذشت اما از  »اتفاقات«صفت کلمه  عنوانبه  »تلخ«

نوشتن آن پرهیز کردم؛ زیرا به ذهنم آمد که همه این 

ای از تطور و تکامل انجمن توان مرحلهرخدادها را می

فردی، در بستر یکی ارولوژی فرض کرد که با شکل منحصربه

های تاریخی کشور عزیزمان جاری شده ترین دورهاز پرحادثه

 است. 

های تخصصی و بعد با نگاهی با این وجود، با پیشرفت شاخه

توان تصور کرد که جدایی و به ساختارهای مشابه می

-بندی غیرقابلهای تخصصی در یک زماناستقلال شاخه

اجتناب شود و هرچند بینی، تبدیل به امری غیرقابلپیش

توزانه و ترس خورده به آن نگریست، نباید با دیدگاهی کینه

تر خواهد بود که رشد و تعالی فرزندان از اما بسیار برازنده

فروغ و شمولیت و شفقت انجمن مادر نکاهد و بر زیبایی و 

درخشندگی و شهرت نیک خانواده ارولوژی بیفزاید. تدبیری 

کسوت قوم رسید که در چنین زمانی به ذهن مبتکران پیش

های انجمن مدیره عرضه شد، تبدیل شاخهو در هیئت

گذاری و بازتعریف ساختار قبلی ارولوژی به انجمن و نام

جامعه ارولوژی انجمن در یک واحد فراگیرنده و جامع به نام 

 بود. 

این کار برگردان یک فرایند متداول در ساختارهای متشکل 

-از اجزای دارای قابلیت استقلال و پیشرو، در تمام سازمان

نوعی فدرالیزه شدن و های انسانی و سیاسی است که به

اعطای درجاتی از اختیار به اجزا، به ازای رعایت ملزومات 

انجامد و در عین گردن نهادن به رشد و اتحاد عملی می

-استقلال واحدها، شأن و جایگاه مجموعه والد را پاس می

 دارد.

بدیهی است که دغدغۀ اصلی در مقابل چنین رویکردی، 

خارج شدن اوضاع از کنترل و عدم رشد افراد برای پذیرش 

چنین ساختاری و مآلاً، تسریع انشقاق و فروپاشی است که 

 کند.آمیز میکار را بسیار سخت و مخاطره

طراحی چنین تغییری کار بسیار دشواری است. کسانی که 

اند که امری که از چنینی هستند واقفدرگیر کارهای این

رسد، چه جزئیات تأثیر به نظر میبیرون ساده و حتی کم

مدیره طرح اولیه و کلی تواند داشته باشد. هیئتهولناکی می

-از این ساختار را تهیه و با اذعان به نقایص، آن را برای رأی

 العاده آماده کرد.گیری در مجمع عمومی فوق

العاده مطابق با قانون رسمی در روزنامه مجمع عمومی فوق

رسانی از ارسال پیامک کثیرالانتشار درج شد و برای پیام

ای بعداً رخ وسیع استفاده شد. انتقادهای متفاوت وگسترده

رسانی بود. گویا که این نمود که یکی از آنها نقد به نحوه پیام

 .  تغییر در پوششی از سکوت خبری انجام شده است

گیری درمورد چنین انتقادی دیگر این بود که چرا رأی

طرحی به بعد از زمان کرونا موکول نشده است. واقعیت این 

العاده در گرماگرم جولان واریان است که مجمع عمومی فوق

بینی امیکرون )یا کمی پس از آن( برگزار شد و هیچ پیش

دقیقی از این که بتوان در ایام نزدیکی مجمع عمومی را 

مدیره قرار ما این هیئت عنوانبهتشکیل داد، نبود. از طرفی، 

نبود که این کار را نکنیم. واگذاری کارها به یک پروسۀ 

نظرخواهی فرسایشی، شیوۀ خوبی برای انجام عملی کارها 

. در عین حال، راه برای انجام هرتغییری  در کشور ما نیست

جانب هم بارها در مجامع عمومی بعدی بسته نیست و این

منتقدان را دعوت کردم که با جزوات و پیشنهادهایی آماده 

ها مطرح و یارگیری شود، در مجمع عمومی که در شبکه

شرکت کنند و ساختارهای پیشنهادی خود را به رأی 

 بگذارند. 

کار گروهی هم متشکل از سه نفر از معتمدان جامعه 

مدیره جامعه، ها و اعضای هیئتارولوژی، نمایندگان انجمن

گیری مسئول دریافت پیشنهادها و پردازش آنها برای رأی

 شد.

مسئلۀ دیگر جایگاه انجمن اندویورولوژی در این ساختار بود 

جانب این بود که این طرح، که از ابتدای امر، نظر این

-ها مسکوت مانده بود، بالا میای را که مدتخودش مسئله

کند که اگر ها باز میآورد و راه را برای بازتعریف گذشته

آمیز منتقدان ادامه چنین طرحی نبود، همان سکوت گلایه 

 . ای نداشتکرد و فایده افزودهپیدا می

مندان خصوص از طرف دغدغهیک انتقاد بنیادین دیگر، به

معیشتی، این بود که چنین طرحی در شرایط سخت امروز، 

 است. فایدهبیزیادی لوکس و تشریفاتی و 

توانست درست باشد که در ذهن من این ایراد زمانی می

-بگوییم انجام چنین طرحی با انجام وظایف صنفی هیئت

شده، مدیره تزاحم داشته باشد، که به استناد کارهای انجام

ها توان صحه گذاشت؛ هرچند که قاطر دغدغهبراین امر نمی

یافته در گرایانۀ رسوخهای ما در گلِزار تفکرات عوامو زحمت

بعضی سطوح حاکمیتی از پای افتاد و به گلُزار موفقیت و 

ای قحطی فرض در جامعهنامی نرسید. از طرفی، اگر بهنیک

پرورش را با این ذهنیت وتوان نهاد آموزشاتفاق بیفتد، نمی

کن کرد. که بیش از حد لوکس و تجملاتی است، ریشه

مدیرۀ جامعه وظایف خود را به این شکل حداقل هیئت

 کرد.تعریف نمی

به هر حال، وسعت دامنۀ سؤالات و نقدها طوری بود که 

-پاسخ به همه آنها در این مقال و در این مقام مؤلف نمی

ها و تقدیرها نیز اگر نه بیشتر، سو، بار حمایتگنجد و از آن

کمتر نبود، که خود را در برگزاری انتخابات از لحاظ تعداد و 

سپیدی کنندگان در برگزاری و نقش ریشنیز جدیت شرکت

و مصالحه بزرگان و درنهایت، شرکت چشمگیر منتخبان در 

 ها به منصه ظهور گذاشت.اندیشی انجمنجلسۀ هم

 دکتر سید محمد قهستانی  

 مدیره جامعه ارولوژی ایران عضو هیئت

 سردبیر نشریه  

 سخـــن سردبیـــر

 هاتحول در ساختار: جامعه و انجمن
 

 هانامه انتخابات انجمنویژه

 9شمارگان  1041اردیبهشت 

یه جامعه ارولوژی ایران   نشر

 مطالب این شماره:

سخن سردبیر: تحول در ساختار: 
 ها جامعه و انجمن

  

1 

های تابعه جامعه انتخابات  انجمن
 ارولوژی ایران

2 

مدیره فکری اعضای هیئتجلسه هم
مدیره های ارولوژی و هیئتانجمن 5 



2صفحه   

 9شمارگان 

ها در گیری انتخابات انجمنرأی

 5صبح روز پنجشنبه  8ساعت 

 10آغاز شد و ساعت  0011اسفند  

اسفند  به پایان  6روز جمعه 

 رسید.

های تابعۀ جامعۀ فرایند انتخابات انجمن

ماه ساال دی 72ارولوژی ایران از تاریخ 

با فراخوان و اعلام اطلاعیاه در  1044

سایت جامعه و معرفی اعضای کمیاتاۀ 

مدیاره نظارت بر انتخابات، توسط هیئت

 کلید خورد. 

در ابتدا قرار بر این بود که انتخابات در 

بهمن انجام شود  70الی  77های تاریخ

و مقدمات برگزاری آن بر اساس تاریاخ 

فوق آغاز شد. در اداماه، باه دلایال 

های همکاران مابانای بار درخواست

محدود بودن زمان جهت آماده کاردن 

های پیشنهادی و تکمیل مادار  برنامه

نام، با تصویب کمیاتاۀ بارگازاری ثبت

انتخابات، قرار بر این شاد کاه زماان 

اسفند منتاقال  6و  5برگزاری به تاریخ 

 شود. 

-پس از تصویب این موضوع، زمان ثبت

مدیره و باازرسای نام داوطلبان هیئت

بهامان تاعایایان  75انجمن تا تاریخ 

گردید. با توجه به اینکه تا این تااریاخ، 

فقط تعداد داوطلباان یاک اناجامان 

)انکولوژی( به حاد نصااب رسایاد و 

ها به حد نصااب داوطلبان بقیه انجمن

نرسیده بود، با تأیید و تصویب کمیاتاۀ 

نام داوطلاباان در برگزاری، مهلت ثبت

اسفند تمدیاد  7ها تا تاریخ همۀ انجمن

ناام، آماار و شد. در پایان مهلت ثبات

های نام شده در انجمناسامی افراد ثبت

 تخصصی به شرح زیر بود:

 . انجمن علمی آندرولوژی 1

 مدیره: داوطلب هیئت

الدین وحیدی ا دکتر نیاماا دکتر سراج

الدین سجادی ا نریمانی ا دکتر حسام

دکتر ناصر مقربیان ا دکتر سید امایان 

 میرصادقی

 داوطلب بازرس: 

 زادگان دکتر حامد اخوی

 . انجمن علمی انکولوژی2

 مدیره: داوطلب هیئت

دکتر محسن آیتی ا دکتر محامادرضاا 

نوروزی ا دکتر محمد سالایاماانای ا 

 شهریار ضیغمی ا دکتر علی زارع 

 داوطلب بازرس: 

 اله رجایی دکتر سید حبیب

 . انجمن علمی اطفال3

 مدیره: داوطلب هیئت

دکتر حمید ارشدی اا دکاتار پاویاا 

حکمتی ا دکتر رضا عباسیون ا دکاتار 

مهدی فارغی ا دکتر علیرضا سیاناا ا 

 دکتر بهزاد لطفی ا دکتر جلال امینی

 داوطلب بازرس: 

 دکتر حسین امیر زرگر 

 . انجمن علمی پیوند کلیه4

  مدیره:داوطلب هیئت

فروش ا دکتر ماحاماد دکتر ناصر سیم

نجفی سمنانی ا دکتر اباذر اکابارزاده 

پاشا ا دکتر افشار زماردی اا دکاتار 

محمدعلی فلاح ا دکتر حامایادرضاا 

 غلامرضایی

  داوطلب بازرس:

 نهاددکتر صمد نیک

 . انجمن علمی ترمیمی5

 مدیره: داوطلب هیئت

دکتر سید جلیل حسینای اا دکاتار 

کامیار توکلی طبسی ا دکاتار رایاکاا 

شریفیان ا دکتر سید علمی ماحاماد 

میرجلیلی ا دکتر سید مختار حسینای 

ا دکتر جواد سدیدی اا دکاتار آرش 

 بلوچ

 داوطلب بازرس: 

 دکتر امیررضا عابدی

 . انجمن علمی زنان و فانکشنال 6

دکتر سکینه مدیره: داوطلب هیئت

ابراهیمی ا دکتر مریم اماامای ا حاج

دکتر مهتاب ضرغام ا دکتار نساتارن 

نورد ا محمودنژاد ا دکتر فاطمه گیتی

پژوه ا دکاتار ماائاده دکتر آذر دانش

محسنی ا دکتر مهری مهراد ا دکاتار 

 سارا کریمی

 داوطلب بازرس: 

 دکتر فیروزه افسر

ها در ساعات گیری انتخابات انجمنرأی

 1044اسفند   5صبح روز پنجشنبه  8

 6روز جاماعاه  71آغاز شد و ساعت 

 اسفند  به پایان رسید.

 های تابعه جامعه ارولوژی ایرانانتخابات  انجمن



بحث نرم افزار با رعایت تمام مسائل امنیتی از طاریاق 

یک شرکت خصوصی بعد از بررسی چندین شارکات، 

مدیره و کمیته انتخابات رسید. کمیتاه به تأیید هیئت

نفر بود: آقای دکتر محمدعالای  3انتخابات متشکل از 

صدیقی گیلانی، حسن جمشیدیان و عبادالاماحاماد 

زاده، که تمامی امور ازجمله تامادیاد زماان کجباف

انتخابات، بررسی نتایج و تأیید انتخابات زیر نظر ایان 

 کمیته بود. 

رساانای بارای های اطالاعدر طول این مدت، پیامک

های مجاازی ها ارسال و نیز از طریق شبکهارولوژیست

رسانی شد. ویدئوهای آموزشی و نحاوه رأی نیز اطلاع

های آموزشی ارسال دادن در سایت قرار گرفت. پیامک

 شد. 

بنادی صاورت گارفات و روز پس از انتخابات جمع

مدیره شد. سپاس ناتاایاج جلسه تقدیم هیئتصورت

 ها رسید. منتشر شد و به اطلاع همه ارولوژیست

نافار  3در مورد امنیت و حفاظت اطلاعات نیز غیر از 

اعضای کمیته انتخابات، هیچ کس به سایت و ناتاایاج 

دهی دسترسی نداشت و هر یک از اعضای کمیتاه رأی

نام کاربری و کلمه عبور مجزا داشتند که هار زماان 

خواستد وارد سایت شوند، رمز برایشاان پایااماک می

گرفتناد و باه در یک جا قرار می 3شد و باید هر می

 کردند. سایت دسترسی پیدا می

 

3صفحه   

 نشریه جامعه ارولوژی ایران

 های تابعه جامعه ارولوژی ایراننتایج انتخابات انجمن

 نفر  541کننده در انتخابات: تعداد کل نفرات مشارکت

 رأی  7261 مجموع آرای اخذشده:
 

 انجمن علمی آندرولوژی 
 نفر  162دهنده: تعداد کل رأی

 ردیف نام داوطلب نتیجه تعداد آرا

 1 الدین وحیدیسراج مدیره هیئت 102

 2 نیما نریمانی  مدیره هیئت 102

 3 علیرضا خردمند مدیره هیئت 33

 4 الدین سجادی حسام مدیره هیئت 63

 5 ناصر مقربیان  مدیره هیئت 43

 6 سید امین میرصادقی  مدیره البدل هیئتعلی 30

 7 زادگانحامد اخوی بازرس 66

 انجمن علمی ارولوژی اطفال 
 نفر  162دهنده: تعداد کل رأی

 

 ردیف نام داوطلب نتیجه تعداد آرا

 1 حمید ارشدی  مدیره هیئت 55

 2 علیرضا سینا مدیره هیئت 53

 3 پویا حکمتی  مدیره هیئت 45

 4 مهدی فارغی  مدیره هیئت 23

 5 بهزاد لطفی  مدیره هیئت 27

 6 رضا عباسیون مدیره البدل هیئتعلی 25

 7 جلال امینی -— 16

 6 حسین امیر زرگر بازرس 50



4صفحه   

 9شمارگان 

 انجمن علمی ارولوژی ترمیمی 
 نفر  90دهنده: تعداد کل رأی

 ردیف نام داوطلب نتیجه تعداد آرا

 1 سید جلیل حسینی مدیره هیئت 67

 2 کامیار توکلی طبسی مدیره هیئت 46

 3 رایکا شریفیان مدیره هیئت 41

 4 سید مختار حسینی  مدیره هیئت 36

 5 محمد میرجلیلیسید علی مدیره هیئت 35

 6 آرش بلوچ مدیره البدل هیئتعلی 10

 7 جواد سدیدی -— 3

 6 امیررضا عابدی بازرس 52

 انجمن علمی ارولوژی زنان و فانکشنال 
 نفر  160دهنده: تعداد کل رأی

 ردیف نام داوطلب نتیجه تعداد آرا

 1 مریم امامی مدیره هیئت 33

 2 سکینه حاج ابراهیمی مدیره هیئت 71

 3 مهتاب ضرغام مدیره هیئت 61

 4 نسترن محمودنژاد مدیره هیئت 46

 5 مهری مهراد مدیره هیئت 33

 6 پژوهآذر دانش مدیره البدل هیئتعلی 36

 7 سارا کریمی -— 31

 6 نوردفاطمه گیتی -— 20

 3 مائده محسنی -— 6

 انجمن علمی پیوند کلیه  10 فیروزه افسر بازرس 76
 نفر  90دهنده: تعداد کل رأی

 

 ردیف نام داوطلب نتیجه تعداد آرا

 1 فروش ناصر سیم مدیره هیئت 63

 2 اباذر اکبرزاده پاشا مدیره هیئت 43

 3 افشار زمردی  مدیره هیئت 43

 4 حمیدرضا غلامرضایی مدیره هیئت 46

 5 محمد نجفی سمنانی مدیره هیئت 33

 6 محمدعلی فلاح مدیره البدل هیئتعلی 26

 7 نهادصمد نیک بازرس 56

 انجمن علمی یوروانکولوژی 
 نفر  310دهنده: تعداد کل رأی

 

 ردیف نام داوطلب نتیجه تعداد آرا
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 نشریه جامعه ارولوژی ایران

، 0010فروردین  08در تاریخ 

فکری با حضور جلسۀ هم

ها و مدیره انجمناعضای هیئت

مدیره جامعه در هتل هیئت

 اسپیناس برگزار شد. 

ها از بسیاری از اعضای انجمن

شهرهای دیگر برای شرکت 

 در این جلسه به تهران آمدند.

های انجمن با طرح تبدیل زیرشاخه

ارولوژی به انجمن و تبدیل انجمن قبلی به 

جامعه ارولوژی و تصویب آن در مجمع 

ها العاده، انتخابات انجمنعمومی فوق

برگزار شد. به دنبال آن، در ایام ماه 

فروردین  18مبار  رمضان و در تاریخ 

فکری با حضور اعضای ، جلسۀ هم1041

مدیره ها و هیئتمدیره انجمنهیئت

جامعه در هتل اسپیناس برگزار شد. 

ها از شهرهای بسیاری از اعضای انجمن

فکری دیگر برای شرکت در این جلسۀ هم

 به تهران آمده بودند. 

همچنین در این جلسه، اعضای کارگروه 

 3بررسی نظرات و پیشنهادها متشکل از 

نفر از اعضای مورداعتماد جامعه ارولوژی، 

یعنی دکتر جمشیدیان، دکتر صدیقی و 

ها و زاده، نمایندگان انجمندکتر کجباف

مدیرۀ جامعۀ ارولوژی معرفی اعضای هیئت

 شدند.

 ابراهیمی* دکتر حاجی

در رشتۀ ارولوژی، فلوشیپ زنان و ارولوژی 

-ترین زیرشاخهعنوان جوانفانکشنال به

-تخصصی، هنوز برای عموم بههای فوق

 شده نیست.خوبی شناخته

تخصصی دامنۀ کار در این رشته فوق

بسیار وسیع و شامل هر گونه اختلال 

عملکرد سیستم ادراری و تناسلی است که 

توان به موارد زیر اشاره کرد: برای مثال می

اختلالات عملکردی و ظاهری سیستم 

-ادراری ا تناسلی بانوان، انواع بی 

های های ادراری، فیستولاختیاری

های زیبایی ناحیه وزیکوواژینال، جراحی

تناسلی، اعمال جراحی تغییر جنسیت و 

های مادرزادی در سیستم سایر ناهنجاری

اوروژنیتال و اختلالات عملکرد جنسی 

 بانوان. 

طور خلاصه، هدف ما آموزش افرادی به

است که بتوانند در این زمینه خدمات 

 مناسبی به جامعۀ هدف ارائه دهند. 

 * دکتر امامی

های آموزشی برای نیاز به برگزاری کارگاه

های ارولوژیستی که بنا آن دسته از خانم

های فلوشیپ اند دورهبه دلایلی نتوانسته

زنان و ارولوژی فانکشنال را بگذرانند، 

رسد و شرکت در امری ضروری به نظر می

مدت در برخی از نقاط های کوتاهدوره

تواند در توانمندسازی جراحان کشور می

-تخصصی کمکهای فوقبرای انجام عمل

 کننده باشد. 

 سخنرانی خانم دکتر مهراد *

با سلام و تبریک سال نو خدمت اساتید و  

حضار عزیز. همان طور که اشاره شد، 

ذکر ارولوژی زنان رشته نوپایی است و قابل

است که حتی در بخش خصوصی هم در 

 این زمینه، در ابتدای راه هستیم.

فلوشیپ ارولوژی زنان و فانکشنال در 

های کشور کاملاً تعدادی از دانشگاه

شده است. کما اینکه در برخی از شناخته

شهرها حتی کار کردن ارولوژیست خانم 

 برانگیز است! هنوز تعجب

عنوان کسی که سابقۀ کار در بخش من به

خصوصی و برخی کشورهای عربی 

همسایه را دارم، معتقدم که یکی از 

اقدامات مهم این انجمن دعوت به عضویت 

های کشورهای از میان ارولوژیست

مسلمان اطراف است که این کار مستلزم 

گسترش بیشتر این رشته در بخش 

 خصوصی می باشد.

جانب در انجمن با توجه به مسئولیت این

ارولوژی و سابقه کار در بخش خصوصی، 

های باور دارم برای آموزش در زمینه

نورویورولوژی، ارولوژی فانکشنال و 

های زیبایی یوروگاینکولوژی، جراحی

داشتن یک آکادمی آموزشی برای آموزش 

های به همکاران در سایر شهرها در بخش

 باشد.کننده میخصوصی بسیار کمک

در پایان، از جامعه ارولوژی و همیاری و 

همدلی و زحمات جناب آقای دکتر 

بصیری و جناب آقای دکتر زرگر کمال 

 تشکر را دارم.

 * دکتر نوروزی )گروه یوروانکولوژی( 

ضمن عرض سلام  و احترام خدمت 

مدیره اساتید محترم و با تشکر از هیئت

انجمن بابت جلسات و انتخابات برگزارشده 

کنم که شاخه اخیر، خاطرنشان می

اوروانکولوژی در انجمن ارولوژی همیشه 

-های آن میفعال بوده است که از نشانه

های مدونّ در این توان به برگزاری کنگره

 خصوص اشاره کرد.

رسد بحث اصلی پس از تشکیل به نظر می

های آن، تعیین جایگاه هر گروه و زیرشاخه

آن و حیطۀ وظایف و بایدونبایدهای 

-صورت کاملاً شفاف میمرتبط با آن به

 باشد. 

ترین در مورد جامعه ارولوژی، یکی از مهم

مباحث ایجاد زیر شاخه ها، حفظ وحدت 

هم کلی جامعه ارولوژی و جلوگیری از به

 خوردن اتحاد جمعی است.

ما در زیرشاخه اوروانکولوژی قصد داریم 

ای تنظیم کنیم که وظایف اساسنامه

کند تا هرکدام از اعضا را مشخص می

صورت بتوانیم مسائل و مشکلات را به

وفصل کنیم. بهتر است گروهی حلدرون

هایشان جایگاه این جوامع و زیرمجموعه

که قصد تشکیل آنها را داریم، در وزارت 

ودرمان هم مشخص باشد چون بهداشت

در غیر این صورت به سرنوشت مشابهی 

شوند. لازمۀ مانند جامعۀ جراحان دچار می

این کار، برگزاری جلسات متعدد برای 

ها و تدوین تعیین تعریف دقیق از گروه

اساسنامه و تعیین حیطه اختیارات آنها 

-می باشد. ضمن اینکه تمام موارد تنظیم

ودرمان هم به شده باید در وزرات بهداشت

 ثبت برسد.

 مدیره جامعههای ارولوژی و هیئتمدیره انجمنفکری اعضای هیئتجلسه هم
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 9شمارگان 

جانب بهتر است جامعه ارولوژی از به نظر شخصی این 

هاا پایین به بالا تشکیل شود؛ به این معنا که زیرگاروه

با پیوستن به هم، جامعه بزرگ ارولوژی را تشاکایال 

بدهند که البته این حالت با دستورالعمل انتخاباتی که 

در گذشته تصویب شده منافات دارد! اگر باخاواهایام 

بدون آنکه دچار افترا بشویم در این خصوص به ثباات 

برسیم، باید هرکدام از این واحدها در جایگاه قاناونای 

خود و با ذکر کلیه جزئیات مالی و حیطه اختیارات و 

عملکرد ثبت بشوند و در نهایت، از میان آناهاا بادناۀ 

 مدیرۀ جامعۀ ارولوژی شکل بگیرد.هیئت

 فروش )انجمن پیوند کلیه(دکتر سیم *

کنم که در جمع اساتید و بازرگاان خدا را شکر می 

هستیم و این نعمتی است که در خدمت نماینادگاان 

ایم. به یاد دارم زمانی را ارولوژیست کشور جمع شد ه

که تمایلی برای عضوگیری در انجمن ارولوژی وجاود 

نداشت اما ما توانستیم تعداد اعضا را افزایش دهیام و 

به آنجایی رسیدیم که دوباره ایران باعاد از ژاپان و 

آمریکا، بیشترین تعداد مقاله را در انجمن جهانی دارا 

 شد. 

سابقه تشکیل انجمن نورویورولوژی در انجمن جهانای 

گردد، اما این مسئله در ها قبل بر میارولوژی به مدت

کشور ما امری نوظهور است که برای جامعه ارولاوژی 

 شود. یک قدم بسیار مترقی محسوب می

هایشان با تاوجاه ها و زیر شاخهثبت موفق این انجمن

ودرمان، کاار راحاتای های وزارت بهداشتبه سیاست

التحصیلان و نیست و شرایط خاصی مانند تعداد فارغ

حتی عنوان دقیق و غیرتکراری آن رشته را باید حتماً 

 مدنظر داشت.

جانب، شاخه نورویورولاوژی باایاد در دو به نظر این

-ها نمایها ایجاد شود؛ زیرا خانمقسمت آقایان و خانم

تنهایی مسئولیت هر دو دسته را  به عاهاده توانند به

 بگیرند. 

ها کاه تاعاداد ها برای بعضی رشتهتشکیل زیرشاخه

التحصیلان آنها کم است، مثل رشاتاۀ ارولاوژی فارغ

ترمیمی، اتفاق خوبی بوده است که از بانیان آن تشکر 

کنم. البته همان طور که گفته شده، بایاد راباطاه می

خوبی تعیین شود تا باه مالی و سایر اختیارات آنها به

 ها با بدنۀ اصلی، لطمه وارد نشود.دوستی این زیرگروه

کنم که به ثابات رساانادن ایان در ادامه اضافه می

تاواناد ها در حال حاضر کار واجبی نیست و میانجمن

-ها مایدر صورت نیاز، در آینده انجام شود و زیرگروه

هایشان، با بدنۀ اصلی انجمان توانند برای انجام فعالیت

ها با درایات اعضاای به توافق برسند و تا ثبت انجمن

طور مستاقال پایاش انجمن، کارها در هر زیرگروه به

 برود. 

 * دکتر ارشدی )گروه اطفال(

جانب باا تاوجاه باه ضمن عرض سلام و احترام، این

های دکتر نوروزی و نقش ایشاان در ایاجااد صحبت

تشکیلات انجمن ارولوژی انتظار دارم توضیح بیشتری 

ها، که مسلماً مسائل مالای در مورد روابط این زیرگروه

شود و همچنیان ناحاوۀ بارگازاری را هم شامل می

ها در آینده، ارائه بدهند. همچانایان درماورد کنگره

انجمن اندویورولوژی هم ابهاماتای وجاود دارد کاه 

 سازی شود.رود در این مورد شفافانتظار می

 * دکتر آیتی )گروه یوروآنکولوژی(

با عرض سلام و تبریک ماه رمضان و ساال ناو باه 

همکاران بزرگوار، همان طور که مستحضریاد، وجاود 

شاود، های انجمن اصلی واقعاً احساس مایزیرمجموعه

هاا باا اما همیشه در زمینۀ نوع ارتباط این اناجامان

جامعۀ مادر و سرگردانی بیماران، نگرانی وجود داشتاه 

است. انجمن انکولوژی یکی از نیازهای کشاور باوده 

وقات ایان است، ولی ما به احترام انجمن مادر، هیاچ

طور جداگانه فعالیت داشتاه بااشایام را بحث که به

شاءالله آقای دکتر حسینی ارتبااط ایم. انمطرح نکرده

 سازی خواهند کرد.ما با انجمن اصلی را شفاف

الله صوفی مجیدپور )رئیس * دکتر حشمت

 انجمن اندویورولوژی( 

با عرض سلام خدمت تمام بزرگان و عزیزان جاماعاه   

شماارم ارولوژی و تبریک سال نو، فرصت را مغتنم می

مدیره انجمن آندویورولوژی خدمات که از طرف هیئت

همه عزیزان اعلام بکنم ماه مبار  رمضاان مااهای 

پربرکت است؛ من هم از شهر سننادج باه امایاد و 

اشتیاق شنیدن خبرهای خوب تکامل جامعه ارولاوژی 

و عضوی از انجمن اندویورولوژی خادمات دوساتاان 

-ام. انجمن آندویورولوژی هم این حرکت روباهرسیده

داند و اعلام جلوی جامعۀ ارولوژی را فرصت خوبی می

مدیرۀ انجمن آندویورولوژی همیشاه کند که هیئتمی

خواستار همراهی بیشتر و صمیمیت و یکاپاارچاگای، 

یکرنگی و یکراهی کل جامعۀ ارولاوژی کشاور باوده 

کنایام اکنون نیز با همین دیدگاه، تلاش میاست. هم

صحبت و هاماراه در تمام مسائل علمی و صنفی، هم

 جامعۀ ارولوژی باشیم.

سالۀ انجمن اندویورولاوژی 74با توجه به سابقۀ حدود 

شده و طی مسیر طاولانای در صورت پایدار و ثبتبه

-المللی، این انجمن میای و بینمجامع داخلی منطقه

تأسیس بااشاد تاا های تازهتواند الگویی برای انجمن

 روند تکامل را طی کنند.

کند کارگاروهای از انجمن اندویورولوژی پیشنهاد می

طرف این انجمن برای ارائۀ راهکارهای برقراری ارتباط 

ها تشکیل شود تا باه سازنده و پایدار بین زیرمجموعه

کاار کاماک های تازهنوبۀ خود، به روند تکامل انجمن

 کرده باشد.

 دکتر بصیری  *

ها اقادام جانب، بهتر است هرکدام از انجمنبه نظر این

به طراحی یک لوگو و معرفی یک شخصیت مستاقال 

برای مکاتبات با داخل و خارج از کشاور کاناناد و 

مدیرۀ هر انجمن قوانین و ماقاررات همچنین، هیئت

مربوط به خود را وضع کند. در این بین، حفظ وحدت 

ها اهمیت دارد و  هر انجامان بستگی همۀ رشتهو هم

 ها استفاده کند.تواند از تجربیات سایر انجمنمی

 * دکتر سید جلیل حسینی

عرض سلام و ارادت و آرزوی قبولی طاعات و عبادات  

 همۀ عزیزان و همکاران محترم دارم.

رشاد جااماعاه های روباهطبیعتاً هر وقت این جلسه

ای کاه مسائاول سالاه74بینم، مسیر ارولوژی را می

شود. واقاعایات ایان انجمن بودم در خاطرم مرور می

است که وقتی مجمع عمومی انجمن این پیشنهااد را 

جانب قرار گرفت  و در استقبال اینمطرح کردند، مورد

کمیسیون، نهایت تلاش را کردم کاه ایان جااماعاه 

تصویب شود که امروز یکی از جوامع علمی در کشاور 

 است. 

ها مثل رشتۀ ارتوپدی، چندین انجمان بعضی از رشته

اند اما در انجام اماوراتشاان باا جداگانه تشکیل داده

اند و از این موضوع رضایت ندارناد. مشکل مواجه شده

خواهم نگاه دیگری به این مسئله در رشتاه اما من می

خودمان داشته باشم. باید یک نگاه کلی باه رشاتاه 

های رشد و افزایش تاعاداد ارولوژی داشته باشیم و راه

ها را پیدا کنیم. باید نگاه تکاملی داشته باشیم و رشته

ایام، مساائال و ای که تشکیل دادهنهایتاً در جامعه

 موضوعات را مورد نقد و اصلاح قرار دهیم. 

شادۀ زاده چهرۀ شناخاتاهعنوان مثال، دکتر کجبافبه

ملی، آسیایی و اروپایی هستند و همین طاور باقایاۀ 

مدیرۀ انجمن اطفال و این انجمن رشد بسایاار هیئت

 خوبی کرده است.
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 نشریه جامعه ارولوژی ایران

باید یاد بگیریم که همه با هم کمک کنیم و هارکاس 

 که پیشرفت کرد، به دیگران کمک کند.

بنده به دلیل کمک به تشکیل جامعۀ ارولوژی باارهاا 

مورد شماتت جامعۀ جراحان قرار گرفتم اما حالا کاه 

این جامعه تشکیل شده است، باید خودش را نشاان 

دهد. باید با همدیگر اتحاد داشته باشیم و از جاواناان 

 این رشته حمایت شود.

در واقع درخواست من این است که رَویه رقابات باه 

رَویه حمایت تبدیل شود. با توجه به تغییر جاایاگااه 

رشته ارولوژی و تشکیل جامعه ارولوژی، از روند ایان 

تکامل خوشحال هستم و امیدوارم بتوانیم الاگاویای 

 برای پیشبرد سایر رشته ها نیز باشیم.

 دکتر بصیری  *

تفاوت مهم جامعۀ ارولوژی با جامعۀ جراحان در 

اند. افرادی است که در این جوامع دور هم جمع شده

در جامعۀ جراحان، اعضا از بنیاد با هم متفاوت 

وبینی وحلقعنوان مثال، متخصصان گوشهستند. به

اند؛ اما  و ارولوژی و ارتوپدی در یک گروه قرار گرفته

هایی با در جامعۀ ارولوژی، تمام اعضا ارولوژیست

های مختلف هستند که این موضوع سبب گرایش

 شود. تقویت رشتۀ مادر می

 فروش* دکتر سیم

های انجمن کاار باا جانب، یکی از رسالتبه نظر این

هاای ها و همچنین مراکز تبلیغاتی و قاطابدانشگاه

علمی کشور است و این نکته را  نباید فراموش کنیام 

ناوعای که ما فرزندان دانشگاه هستیم  و همۀ ماا باه

 معلم هستیم و این باعث افتخار ماست.

جامعۀ ارولوژی نباید مثل جامعۀ جراحان تارکایابای 

هایش مدیرۀ خودش و زیرگروهتغییر در هیئتغیرقابل

داشته باشد و رویۀ برگزاری انتخاباات در جااماعاه 

ارولوژی و امکان ایجاد تغییرات در آن باایاد وجاود 

 داشته باشد.

ذکر است که پیرو جلسه روز گذشته با ریااسات قابل 

محترم جمهوری، مبحث تکریم پزشکان را ماطارح 

کردم و با توجه به حمایت پزشکان تقاضاا دارم کاه 

تر کار کنند و همین طور ارتبااط ماادی ها قویبیمه

بین پزشکان و بیماران کمتر و یا قطع شود و هاماه 

چیز حول محور بیمار بچرخد و همۀ پزشکاان بارای 

کسب رضایت خدا و جهت خدمت به بیماران تالاش 

 کنیم.

 * انجمن اندرولوژی

با عرض سلام و خسته نباشید خدمت هاماکااران و 

عزیزان، قابل ذکر است که وظایافاۀ هار اناجامان 

گسترش مرزهای دانش است. اساساً سؤال این اسات 

که رشته ارولوژی در آینده وجود خواهد داشت یا باه 

 های مختلف تقسیم خواهد شد.شاخه

باروری های نوین کمکخوشبختانه پس از ابداع روش

سال پیاش در ایاران،  34و استفاده از آنها از حدود 

هاا در تر شادن ارولاوژیساتزمینۀ کاری برای فعال

مباحث ناباروری مردان فراهم شده است. با ورود ایان 

ها، امکان پروسیجرهای مختلف باروری ماردان روش

 افزایش یافت. 

مرکز ناباروری داریم. با توجاه  24ما درکشور بیش از 

ها، اگر هرکدام از ایان به کمبود کار برای ارولوژیست

مرکز، یک ارولوژیست را جاذب کاناد، کاماک  24

 ها کرده است.شایانی به جذب ارولوژیست

شود که باا با توجه به جمعیت کشور، تخمین زده می

میلیون مرد با مشکل ناباروری ماواجاه  7تا  1حدود 

هستیم که این نشان دهندۀ اهمیت ارولوژی درایان 

 قسمت است. 

شاود رشتۀ اندرولوژی فقط شامل ناباروری مردان نمی

بلکه باید به اختلالات سکسوال و عملکردی در ایان 

حیطه توجه لازم مبذول شود. امیدوار هستایام کاه 

انجمن اندرولوژی زیر سایۀ جامعۀ ارولوژی با حضاور 

اساتید جوان و فعال، دیِن خود را به جامعۀ ارولاوژی 

 ادا کند.

 زاده* دکتر کجباف

ضمن سلام و تبریک سال نو و ماه ماباار  رمضاان 

هاا دانم توجه شما را به حق و حقوق رزیدنتلازم می

برابر شدن شهریه در  7و دانشجویان فلوشیپ و بحث 

 دوران فلوشیپ جلب کنم.

هاا غاافال ما در اینجا از جایگاه جنرال ارولاوژیسات

-ایم و به همین دلیل از دکتر بصیری و هایائاتشده

مدیره تقاضا دارم که نیاز کشور اکنون برای هر رشتاه 

تا حد امکان مشخص شود. مثلاً نایااز ارولاوژیسات 

هاا باا میلیون است و طبق باررسای 1در  1اطفال 

هاای کارشناسان دانشگاه صنعتی شریف در رشاتاه

ساال  14را برای حادود  777ریاضی و آمار، عدد 

 اند. بینی کردهپیش برای کشور ما پیش

کانام فروش، من درخواست مایطبق نظر دکتر سیم

هاای که ریجسترها در هر انجمنی به راه بیفتد و دوره

های مخصوصاً جاوان مدت هم  برای ارولوژیستکوتاه

تشکیل شود که با توجه به عدم امکانات در ماراکاز 

 سرد نشوند. درمانی از ادامه مسیر دل

توجه به این نکته که در زمان شروع فالاوشایاپ از 

مایالایاون  35های جوان مبلغی حدود ارولوژیست

شود نیز حائز اهمیت است و امیدوارم باا دریافت می

فاروش در کمک ستون اصلی ما آقای دکتار سایام

وزارتخانه این مشکل حل شود. همچنین، برای میزان 

 ها نیز باید برنامه داشته باشیم. حقوق ارولوژیست

هاای ارولاوژی سال آینده، تکمیل انجمن 3باید طی 

رشته نرسیدیم، حاداقال  71ریزی شود که اگر به پی

های محروم حمایت رشته داشته باشیم و از رشته 15

 بیشتری کنیم.

 * دکتر زرگر

مدیاره عنوان یکی از اعضای قدیمی هیئتجانب بهاین

ضمن خوشامدگویی به حضار، باور دارم که جانارال 

یورولوژی را باید خیلی تقویت کنیم و هاماگای باه 

 یورولوژی باید همه کار بلد باشیم. عنوان جنرال

ام. این کاه هار من از این جلسه احساس خطر کرده

ها بخواهند بدون توجه به انجمن ماادر کدام از انجمن

 طور مستقل فعالیت کنند، خیلی بد است. و به

کنام کاه در در این باب به ذکر حکایتی بسنده می

جریان صحبت با یک جراح عروق پرسیدند کار شاماا 

چیست و ایشان در پاسخ گفت هر جای بدن که رگ 

 دارد متعلق به رشتۀ من است...

  با تشکر از همگی.
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